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To 51.28 @ggdghor.ni];IEEEENED @- msterdam.ni];
M&I/Partners] 5.1.2e

From: 5.1.2e

Sent: Mon 8/24/2020 6:40:23 PM

Subject: RE: Tegel testen

Received: Mon 8/24/2020 6:40:23 PM

Hoi, ik kreeg een foutmelding voorJEXE mail dus ik verstuur mijn mail van vorige week nog een keer. Groeten [EXEC

Als het dagelijks wordt, zal er een discrepantie tussen de tegel van aantal positief geteste personen op de oude tegel (feitelijk: aantal

meldingen door GGD aan RIVM, weergegeven als gemiddelde van de laatste drie dagen) en aantal positief geteste personen op de

nieuwe tegel (feitelijk: aantal labtesten met positieve uitslag op een dag welke in enige mate voor zullen lopen op melding door GGD aan

RIVM, en waarbij nog besloten dient te worden of deze bij dagelijkse levering voor de vorige dag of ook als gemiddelde van de laatste drie

dagen wordt weergegeven).

Leeftijd kan wel ook weergegeven worden bij de GGD teststraten. Gaat het dan om leeftijd van getesten of leeftijd van degenen met

positieve testuitslagen (de laatste staat al weergegeven bij de bestaande tegel dus ik neem aan bij getesten?).

Een test om te bezien hoe ver dit uit elkaar loopt, en een test bij burgers lijken mij beiden belangrijk voor invoering.

We kunnen dit pas dagelijks leveren als automatische feed tot stand is gebracht. Daarom pas daarna deze tegel toevoegen?

Groeten,

-----Qriginal Message-----

From: REEXECIRN <SEKETE @q0dghor ni>

Sent: maandag 24 augustus 2020 20:38

EEE @amsterdam ni>; | M&/Partners <IENECIIM@mxini>; [IEEECNNNN
<] 5 2e @rivm.nl>
Subject: Re: Tegel testen

Vandaag in de Stuurgroep Informatievoorziening van GGD GHOR NL besproken. Stuurgroep is ook akkoord met de tegel splitsen zoals je
in de bijlage van Clever Franke naar ons stuurde. De stuurgroep gaf nog wel mee dat het belangrijk is om te benadrukken dat we niet alle

tests inzichtelijk hebben (alleen GGD, dus ongeveer 80%). Volgens mij is dit meerdere malen aan jullie gemeld en hebben jullie dit ook

opgenomen in de achtergrondinfo bij de tegel, maar ik noem het voor de zekerheid nog een keer.

Positieve ontwikkelingen wat betreft de automatische feed. We zijn athankelijk van een externe leverancier en hetlijkt nu de goede kant

op te gaan. Optimistisch dat we begin september dus wel kunnen gaan halen, maar ik moet nadrukkelijk melden dat we wel slag om de

arm moeten houden. Het is nog niet rond, dus niet te vroeg juichen. Ik houd je op de hoogte als er weer meer bekend is.

Groet

Op 21-08-2020 14:34 heeftIEEE IEEE @amsterdam.nl> geschreven:

HEE -ie hieronder reactie achter de >

-----Oorspronkelijk bericht-----

ven: IEMERETIN“EEX@ oodshor i>
Verzonden: vrijdag 21 augustus 2020 11:34

Aan: JIE @amsterdam n> | M&l/Partners <IIENECIIM@xi.nt>;
@rivm.nl>

Onderwerp: Re: Tegel testen

Bedankt voorje mail. Twee punten:

1. Van beareep ik dat eerst getest zou worden of burgers begrijpen dat % positief geteste mensen en totaal aantal positief geteste
mensen uit andere bronnen kunnen komen en hoe het ontwerp het begrip kan verbeteren. Ik begreep dat dit zo is afgesproken en ook

belangrijk is voor de stuurgroep informatievoorziening van GGD GHOR NL. Is wat in de presentatie van de bijlage staat ook in focusgroep

getest?
> klopt; dit ging echter indien we de informatie in 1 aparte tegel zouden verwerken. Als we dit toch los van elkaar gaan doen is dat niet

meer nodig



542098
2. Het is nog onduidelijk wanneer de automatische feed naar RIVM tot stand kan worden gebracht. Daarvoor zijn we athankelijk van de

leverancier CoronlT, maar dat loopt niet altijd soepel. Begin september gaat dit sowieso nog niet lukken. Voor RIVM is deze automatisch

feed belangrijk om dagelijks te kunnen leveren.

> ja ik hoorde idd begin september dat dit zou gaan lopen; wat is nu de verwachting? Is er een manier waarop we kunnen versnellen?

De behoefte hier is groot.

Groet

Op 21-08-2020 09:49 heer EEE 2 nsterdam.ni> geschreven:

Hierbij het ontwerp van ons ontwerpbureau.
Zij zijn van mening dat het toch beter is er twee tegels van te maken, een extra tegel dus voor het aantal testen.

Ik ben geneigd in hun expertise mee te gaan. Wat vinden jullie van het resultaat nu?

Laat het ons graag vandaag weten, dan kunnen we het volgende week gaan inbouwen.

Zie hieronder reactie ven ERE kennisname.

Mvg,

[slV]=1=1
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